「玉山培育護理人才」獎學金申請表
(1) 基本資料 
	姓名
	 	性別
	 	個人大頭照



	生日
	 	身份證字號
	 	

	學校名稱
	 	就讀年級
	 	

	科系
	 	次高學歷
(校名)
	 	

	聯絡電話
	 
	戶籍地址
	 
	通訊地址
	 
	E-mail
	 
	最近二年內有無領取其他獎助學金或政府等相關補助 (請列出獎助或補助單位、事項、金額及時間)

	 

(2) 自傳 (每題字數限制500字)
	個人及家庭背景：

	 


	自我描述(個性、優缺點、興趣專長等)

	 


	為何想成為護理師：

	 


	工讀或工作經驗：

	 


	曾獲獎項、榮譽、取特殊證照或資格：

	 



(3) 生涯規劃及承諾 (每題字數限制500字)
	未來生涯目標與就業規劃：

	 


	請分享實習過程中印象最深的收穫

	 


	請寫下畢業後投入於臨床護理、守護民眾健康之自我承諾

	 



[image: ]
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玉山商業銀行股份有限公司(以下簡稱本行)個人資料運用法定告知事項：
本公司為審核您之申請需求，而蒐集、處理或利用您於申請過程提供予本公司之個人資料。除事先取得您同意或法令另有規定外，本公司處理或利用上開個人資料之期間、地區、對象及方式，將限於達成上開特定目的之必要範圍內為之。您可於個人資料保護法允許範圍內，透過(02)21751313分機8700請求本公司對於上開個人資料(1)查詢或請求閱覽 (2)提供複本 (3)補充或更正個人資訊 (4)停止蒐集、處理或利用 (5) 刪除。(本告知事項內容如有更新，請詳見本行網站公告，本行網址：http://www.esunbank.com.tw/) 
Legal Notice for the Use of Personal Data by E.Sun Commercial Bank Co., Ltd. (hereinafter referred to as“the Bank”)
In order to review your application, the Bank may collect, process or use the personal data provided by you as an applicant through the application process designated for various purpose. Unless a consent provided in advance by you in advance or a guidance given by the government authority, processing or using the personal data collected by the Bank shall be limited to the specific purpose mentioned above.
Under the provision of the Personal Data Protection Act, you have the right to request the Bank to (1) enquiry or review (2) to be given a copy (3) to apply for supplement or correction of the data, if deemed incorrect (4) to stop collecting, processing or using the data (5) to delete the data. For such request, please call (02) 21751313 ext. 8700. (If the content of this notice is updated, please refer to the statement on the website of the Bank at:: http://www.esunbank.com.tw/ )

我已瞭解上述資料如未完整告知或與事實不符，經查證屬實將喪失申請資格，如已獲申請亦將喪失獲獎資格。
I understand that if any of this information is found to be substantially inaccurate or incomplete, it may result in termination of the application or status.
                                    
Signature：                               Date：        /        /
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